

會務報告 Announcements 09-11-2022

1. 下主日 (9月18日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after next Sunday (9/18) service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 從上主日 (9月4日) 開始，粵語主日學班已經在教會開放實體聚會。歡迎講粵語的弟兄姐妹們來參加。時間是：每個主日上午9:00-9:50。

From last Sunday (9/4), the Cantonese speaking Sunday School Class has resumed in-person meeting at church. Cantonese speaking brothers and sisters are welcome to attend the class. The time is 9:00-9:50am on each Sunday.

會務報告 Announcements 09-11-2022

3. 連續8週的幸福小組4.0福音聚會進入第三週了。請大家繼續為每週的三場福音聚會代禱。

This is the third week of the eight-week Happiness Group 4.0 evangelism ministry. Please continue to pray for three evangelism gatherings of each week.

會務報告 Announcements 09-11-2022

4. 本週 "2-1-1讀經計劃"：週五查經開始了一個新的查經系列：創世記中的人物；本週五查考的人物是：亞伯。背誦經文是約翰福音6:27 "不要為那必壞的食物勞力，要為那存到永生的食物勞力，就是人子要賜給你們的，因為人子是父神所印證的。" 每日閱讀經文是約翰福音7-8章。歡迎大家參加每日的靈修聚會(週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。
[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We have started a new Bible study series of biblical characters in Genesis on Friday. We are going to study Abel this Friday. Bible memory verse is John 6:27 "Do not work for food that spoils, but for food that endures to eternal life, which the Son of Man will give you. On him God the Father has placed his seal of approval." Daily Bible reading: John 7-8. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. [Click here to Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

截至2022年8月奉獻數字 Offerings as of August 2022

2022	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balance	
第一季 Quarter-1		\$ 26,219		\$ 50,000		\$ (23,781)
第二季 Quarter-2		\$ 61,862		\$ 50,000		\$ 11,862
七月 July	\$ 42,405		\$ 16,667		\$ 25,738	
八月 August	\$ 49,311		\$ 16,667		\$ 32,644	
九月 September						
第三季 Quarter-3		\$ 91,716		\$ 33,334		\$ 58,382
總差額 Total Balance		\$ 179,797		\$ 133,334		\$ 46,463

團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person
Worship Guideline](#)

馬利蘭福音教會 2022 下半年事工日曆 MGC 2022 Second Half Church Ministry Calendar:

[點擊鏈接事工日曆 Click here to Church Calendar](#)